
Spin and Win 
 

  

 شروط المشاركة: 

الحملة متاحة لجميع العملاء عند إصدار إحدى بطاقات الهلال الائتمانية التالية بنجاح من خلال الرابط   .1

 المخصص للحملة وخلال فترة سريانها: 

 بطاقة الهلال كاش باك البلاتينية   •

 بطاقة الهلال كاش باك وورلد  •

 بطاقة الهلال كاش باك وورلد إيليت   •

 لية الحملة: آ

 . مؤهل  1019حتى  لأو عند الوصو  18/1/2026تاريخ وتنتهي في  12/1/2026الحملة في تاريخ  تبدأ .1

".  جرّب حظك ، سيظهر لك زر " إتمام إصدار البطاقة بنجاح عبر الرابط المخصص أو مسح الكود عند  .2

 إلى صفحة "عجلة الحظ" الرقمية لتدويرها و 
ً
  على الجوائز  الحصولبالضغط عليه، ستنتقل مباشرة

  :فورية من قائمة الجوائز المتاحةال

   17ايفون  •

 نادي الهلال الموقع  تيشيرت •

 تيشيرت نادي الهلال   •

 تذاكر سكاي بوكس لإحدى مباريات الهلال القادمة  •

 تذاكر موحدة لإحدى مباريات الهلال القادمة  •

  

 الشروط العامة:  

" للانتقال إلى صفحة  جرّب حظكيخلي البنك مسؤوليته في حال عدم قيام العميل بالضغط على زر " .1

 .إتمام إصدار البطاقة، ونتيجة لذلك، يسقط حقه في فرصة تدوير العجلة والمطالبة بالجائزةالحملة فور  

فقط    الحملة صفحة   .2 واحدة  لمرة  كلمتاحة  بتحديث    بعد  العميل  قام  حال  في  ناجحة.  إصدار  عملية 

الصفحة أو الخروج منها قبل تدوير العجلة، فإنه سيفقد فرصة المشاركة، ولن يتمكن من الرجوع إلى  

 صفحة الحملة مرة أخرى. 

عمل على رقم الجوال الذي تم    يوم 15سيتم التواصل مع الفائزين لتنسيق استلام الجائزة خلال  .3

. تعتمد مدة التسليم الفعلية للجائزة على نوعها وطبيعتها )رقمية أو  عند اصدار البطاقة  إدخاله

 .مادية( 

  المقامة في ملعب المملكة أرينا،   لإحدى مباريات نادي الهلال القادمة الممنوحة كجوائز هي    التذاكر .4

 أو المطالبة بها أو استبدالها.  المباراةلا يحق للعميل اختيار 

 الجوائز غير قابلة للتحويل او الاستبدال نقدا.  .5

 يحق للبنك الإعلان عن أسماء المؤهلين في موقع ومنصات البنك الالكترونية.  .6

 .ئتمانية المعمول بهاتخضع هذه الحملة لشروط وأحكام بطاقات بنك الرياض الا .7

 يحق للبنك استبعاد أي عميل يخالف شروط واحكام الحملة.  .8
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 .سنة على الأقل  18يجب أن يكون عمر العميل  .9

 %. 49.31معدل النسبة السنوي لبطاقات الهلال الائتمانية يبدأ من  .10

 ريال سعودي.  100تختلف رسوم البطاقة باختلاف فئة البطاقة والتي تبدأ من  .11

 

 

Eligibility: 

1. The campaign is open to all new AlHilal Credit Card holders following the issuance of 

one of the card categories during the campaign period 

• AlHilal Platinum Cashback Credit Card 

• AlHilal World Cashback Credit Card 

• AlHilal World Elite Cashback Credit Card 

Campaign Mechanism:  

1. The campaign will start from 12/01/2026 and end on 18/01/2026 or when reaching 

1019 nominee.  

2. Once your card is issued through the dedicated link or the QR code, press the "Spin 

and Win" button that appears to go to the "Wheel of Fortune" and spin for your 

instant prize:  

• iPhone 17   

• Signed T-Shirt 

• Normal T-Shirt 

• Sky box Ticket 

General Terms:  

1. The Bank holds no responsibility if the customer fails to press the "Spin and Win" 

button immediately after issuing the card. As a result, their right to spin the wheel 

and claim the prize is forfeited. 

2. The campaign page is only valid once subject to each successful card issuance. If the 

customer refreshes or leaves the page before spinning the wheel, they will lose their 

chance to participate, and will not be able to return to the campaign page.  

3. The nominees will be contacted to arrange the delivery of the prizes within 15 

working days using the number provided upon card issuance. The actual delivery 

time depends on the nature of the prize (digital or physical).  
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4. The tickets awarded as prizes are for one of Al-Hilal’s upcoming matches held at 

Kingdom Arena. The customer is not entitled to choose the match or change it. 

5. The prizes are non-transferrable and cannot be exchanged.   

6. The bank reserves the right to announce the names of the nominees using the 

official website and channels.  

7. The campaign is subject to the applicable terms and conditions of Riyad Bank credit 

cards.  

8. The bank reserves the right to exclude any customer that violates the terms and 

conditions of the campaign.  

9. The customer must be at least 18 years old. 

10.  APR Percentage is starts from 49.31%. 

11. Card fees start from SAR 100 and differ depending on card’s tier.  

 


